

PRECAUTIONS AND WARNINGS FOR USE:

When handling this product use the appropriate protective equipment: cotton cap, goggles or safety glasses for chemical products and/or face shield, gloves and boots neoprene, long-sleeved cotton coverall. Decontaminate the equipment used in the formulation by washing it with detergent or an alkaline solution. Protective equipment must be stored in the workplace.

الاحتياطات والتحذيرات للاستخدام:
عند التعامل مع هذا المنتج، استخدم معدات الحماية المناسبة: قبعة قطنية، نظارات واقية أو نظارات أمان، غطاء الكيميائية و/أو درع الوجه، واقفازات واقية طوية من النبوبين، ومعطف قطني بأكمام طويلة. قم بتطهير المعدات المستخدمة في التركيبة عن طريق غسلها بماء ملطف أو بمحلول قلوي. يجب تخزين معدات الحماية في مكان العمل.

PRECAUTIONS DURING THE HANDLING OF THE PRODUCT:

DO NOT EAT, DRINK OR SMOKE WHEN USING THIS PRODUCT.

DO NOT TRANSPORT OR STORE WITH FOOD PRODUCTS, CLOTHING OR FOOD.

KEEP OUT OF THE REACH OF CHILDREN, PREGNANT WOMEN AND DOMESTIC ANIMALS.

WASH YOUR HANDS AFTER USING THE PRODUCT AND BEFORE EATING FOOD.

DO NOT STORE IN ROOM HOUSES.

DO NOT USE PRODUCT WITHOUT APPROPRIATE PROTECTIVE EQUIPMENT.

PERSONS UNDER 18 YEARS OF AGE SHOULD NOT HANDLE THIS PRODUCT.

AT THE END OF THE WORK DAY SHOWER AND PUT ON CLEAN CLOTHES.

DO NOT SWALLOW, INHALE AND AVOID CONTACT WITH SKIN AND EYES.

DO NOT MIX OR PREPARE THE PRODUCT WITH YOUR HANDS, WEAR GLOVES, USE A LIP OF WOOD OR OTHER APPROPRIATE MATERIAL.

DO NOT COVER THE NOZZLE WITH YOUR MOUTH.

الاحتياطات أثناء التعامل مع المنتج:
لا تأكل أو تشرب أو تدخن عند استخدام هذا المنتج .
لا تقم بنقل أو تخزين المنتجات الغذائية أو الملابس أو المواد الغذائية .
يُنصح بعيداً عن متناول الأطفال والحوامل والحيوانات الأليفة .
اغسل يديك بعد استخدام المنتج وقبل تناول الطعام .
لا تخزن في غرف المنازل .
لا تستخدم المنتج بدون معدات الحماية المناسبة .
يجب على الأشخاص الذين تقل أعمارهم عن 18 عاماً عدم التعامل مع هذا المنتج .
في نهاية يوم العمل استحم وارتدي ملابس نظيفة .
لا تبتلع، تستنشق، وتتجنب ملامسة الجلد والعينين .
لا ت tact أو تضرر المنتج بيديك، أو ترتدى القفازات، أو تستخدم حافة من الخشب أو أي مادة مناسبة .
آخر .
لا تغسل القوهه بفمه .

IN CASE OF POISONING, TAKE THE PATIENT TO THE DOCTOR AND SHOW THEM THIS LABEL FIRST AID: In case of inhalation, remove the patient to a cool place where the air flows and is shaded, away from the place where he/she was intoxicated. If the product gets on the skin, immediately wash the affected area with plenty of soap and water and remove contaminated clothing. If the product falls into the eyes, rinse immediately with clean water for at least 15 minutes and take the patient to the doctor. In case of ingestion, do not induce vomiting, if the person is conscious, wash out the mouth with swishes of water. Do not administer milk or substances that contain fat, administer suspended activated carbon at a dose of one gram per kilogram of weight. If the person is unconscious do not make them vomit, do not try to put anything in his/her mouth. Lay the patient down taking care that the mouth and nose are free of obstacles and place him/her in a cool and well-ventilated place, away from the area of contamination.

في حالة التسمم، اصطحب المريض إلى الطبيب وأظهر له هذه الملصق الإسعافات الأولية: في حالة الاستنشاق، انقل المريض إلى مكان بارد حيث يتنفس الهواء ويكون مظللاً، بعيداً عن المكان الذي كان فيه، إذا وصل المنتج إلى الجلد، أغسل المنطقة المصابة على الفور بالكتير من الماء والصابون وقم بباراله الملاطين الملوثة. إذا دخل المنتج إلى العين، شطفها فوراً بالماء النقي لمدة 15 دقيقة على الأقل ثم خذ المريض إلى الطبيب. في حالة الابتلاع، لا تسبب التقيؤ، وإذا كان الشخص واعياً، اغسل فمه بالماء، لا يجوز إعطاء الحليب أو المواد التي تحتوي على هون، بل يجب إعطاء الكربون المنشط المعلق بجرعة قدرها جرام واحد لكل كيلو جرام على الوزن. إذا كان الشخص فقداً للوعي، فلا تجعله يقيظ، ولا تحاول وضع أي شيء في فمه ووضع المريض على الأرض مع الماء على خلو الفم والأنف من العواقب ووضعه في مكان بارد وجيد التهوية بعيداً عن منطقة التلوث.

Alicee

أليسي

SC

هيئة المستحضر

معلق مركز

مبيد فطري لمكافحة مجموعة واسعة من الامراض الفطرية
Fungicide specialized to control wide range of fungal diseases.

المواد الفعالة
Azoxystrobin 200g/l: 18.35% : 200g/l

Difenoconazole 125g/l: 11.47% : 125g/l

المواد المكلمة: 70.18%

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال

رقم التسجيل في وزارة التغير المناخي
MOCCAE Registration No
(.....)

Manufacturing Company

Jiangyin Suli Chemical Co., Ltd.,

الشركة المنتجة:

شركة جيانجين سولي الكيميائية المحدودة



المنشأ: الصين

الموزع المحلي
Local Distributor: Technical
Agricultural Co. LLC
الشركة الفنية الزراعية
+971(3)7669126

المحتوى الصافي ملليلتر 250

Alicee It is a mixture of two systemic fungicides with two different modes of action, it combines preventive, curative and antisporulating properties, it affects the following pathogens in their different stages of development, such as spore germination, penetration, mycelial development and sporulation:

أليسي إن مزيج من اثنين من المبيدات الفطرية الجهازية مع طريقتين مختلفتين للعمل، فهو يجمع بين الخصائص الوقائية والعلاجية والمضادة للأباغ، ويؤثر على مسببات الأمراض التالية في مراحل تطورها المختلفة، مثل إينات الجراثيم، والاختراق، وتطور الفطريات والنکاثر:

معدل الاستخدام:

Crop المحاصيل	Pest الآفة	Dose L/ha معدل الاستخدام لتر / هكتار	PHI (days) فترة الأمان أيام
Blueberry, Raspberry, توت، توت العليق	Leaf spot	0.35-0.55	-
Eggplant, Chili, Tomato, باذنجان، الفلفل الحار، الطماطم	Powdery Mildew Early blight	0.35-0.75	-
Strawberry الفراولة	Gray mold Leaf Spot	0.35-0.75	-
Papaya البابايا	Anthraenose	0.375-0.75	7
Cucumber, Pumpkin, Melon, Zucchini, Watermelon, خيار، بقطن، شمام، كوسا، بطيخ	Powdery mildew	0.35-0.75	1

لتخزين: تخزن المادة في عبوتها الأصلية المغلقة في مكان جاف وجيد التهوية وبعيداً عن الطعام التخلص من العبوات : يتم التخلص من العبوات عن طريق تسليمها لمركز التخلص من النفايات الخطرة

STORAGE AND DISPOSAL:

Stored in their original packaging material enclosed in a dry and well-ventilated and away from food & be disposed of containers delivered by the Canter for the disposal of hazardous waste

الضمان: تضمن الشركة المنتجة ثبات المبيدات الكيميائية والفيزيائية لهذا المبيد وسلامته في عبواته الأصلية في التخزين العادي طيلة فترة صلاحيته تحت ظروف دولة الإمارات العربية المتحدة

WARRANTY STATEMENT: The manufacturer to ensure the stability of the chemical and physical specifications for this pesticide and integrity of the container in the normal storage for the duration of its validity under the conditions of the United Arab Emirates

Man Date:
Exp Date:
Batch No:
Tarihi الإنتاج
تاريخ الانتهاء
رقم التشغيل